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““HHeerr  şşeeyy  AAffyyoonn  iiççiinn  
vvee  AAffyyoonnssppoorr  iiççiinnddiirr””

Afyonspor Kulüp Başkanı Niyazi Ertaş ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri ligde alınan olumsuz sonuçların ardından
gelen tepkilere yanıt verdi. Ertaş ve yöneticiler "Bizler
Afyonspor yönetimi olarak şunu açık ve net ifade 
ediyoruz, talipli yönetime Vali, Belediye başkanımız,
Milletvekillerinden herhangi biri onay verdiği takdirde,
kefil oldukları ekibe Afyonspor yönetimini hemen 
devrederiz. Her şey afyon için ve Afyonspor içindir” dedi.

Afyonspor Kulüp Başkanı Niyazi
Ertaş ve Yönetim Kurulu Üyeleri alı-
nan sonuçların ardından açıkla-

malarda bulundu. Ertaş yaptığı açıklamada,
Afyonspor yönetimine talip olduğunu beyan
eden Mevlüt Akkuş’u bu zor ve önemli
göreve talip olma özgüvenini takdir ettikleri-
ni ifade ederek, Erkan Çelik dönemindeki
keyfiliğin bedelini Afyon olarak çok ağır şek-
ilde ödediklerinin altını çizdi. Ertaş, “Bilindiği

üzere Afyonspor kamu iradesi ve kaynakları
ile kurulmuştur. Afyonspor kulübü başta
bizler olmak üzere hiç kimsenin özel alanı
değildir, reklam yeri hiç değildir. Keyfi karar
alınamaz ,keyfi idare edilemez, keyfi yöne-
tim devredilemez. Erkan Çelik dönemindeki
keyfiliğin bedelini Afyon olarak çok ağır öde-
mekteyiz. Bu bağlamda bizler emanetçi
olduğumuz bilinci ve sorumluluğu ile kulübü
yönetmekteyiz.”

“KULÜBÜMÜZE KAYNAK SAĞLAYAN
TEK KİŞİ BURCU KÖKSAL’DIR”

Yönetimi kongre sürecini beklemeksizin devredeceklerini hatır-
latan Ertaş, “Afyonspor ’un hamisi olan Belediye Başkanı’nın
onayı ve desteğini alacak yönetime kongre sürecini beklemek-
sizin kulüp yönetimini hemen devretmeye hazır olduğumuzu
geçtiğimiz ay açıklamıştık. Bu şehrin takımından sadece
belediye başkanı sorumlu değildir, tek başına ilgilenmek zorun-
da da değildir. Valimiz veya Milletvekillerimizin kararı halinde de
kulübü onayladıkları ekibe devretmeye hazır olduğumuzu
bilmekteler. Geçmişte kamu kaynağı ile tüm faaliyetlerini
sürdüren kulübümüzün, mali yükü bu gün yönetim kurulu
tarafından karşılanmaktadır. Belediye başkanımızın girişimi ve
desteği ile Marka değeri yüksek kurumsal firma ile sponsorluk
çalışması ile kulübümüze kaynak sağlayan tek kişi Sn
Burcu Köksal olmuştur” dedi.>> HABER SAYFA 7’DE
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8. Büyük
Olağan 
Kongre 
takvimi 
açıklandı

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı, 8. Büyük Olağan
Kongre çerçevesinde ilçe ve beldeleri kapsayan kongre
takvimini yayınladı. "Umudun, İcraatın, Geleceğin Adı AK
Parti" sloganıyla duyurulan takvimde, partinin ilçelerde ve
beldelerde gerçekleştireceği kongrelerin tarihleri açıklandı.

İLÇE VE BELDELERDE 
HAREKETLİ KONGRE SÜRECİ

Kulislerden gelen bilgilere göre, bu tarihler arasında
hem ilçe hem de beldelerde hareketli bir kongre süreci
yaşanacağı ifade ediliyor.>> HABER2’DE

AK Parti Afyon'da 

Camdan çıkardıkları
sürücüyü darp eden 

3 şahıs tutuklandı
Afyonkarahisar’da
trafikte tartıştıkları 
otomobil sürücüsünü
aracın camından
çıkararak darp eden
ve polis tarafından
yakalanan 3 şahıs
çıkarıldıkları mahkeme 
tarafından tutuklandı.
>>5’TE

4 kazada 5 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’ın
Sandıklı ilçesinde 4
farklı noktada mey-
dana gelen trafik
kazalarında 5 kişi
yaralandı.>>3’TE

Kaçak şahıs
yakalandı
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Asayiş Şube
ekipleri şehrin asayişi çalış-
malarını sürdürüyor. Bu
çerçevede ekipler, dün 03.00
sıralarında şüpheli araçlar ve
şahıslar üzerinde arama yaptı.
Yapılan aramada, uyuşturucu,
uyarıcı madde ticareti yapma
suçundan 4 yıl 7 ay ile aranan
K.B. isimli şahıs yakalanarak
cezaevine teslim edildi.>>3’TEŞok uygulama
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Elektronik 
sigara 
yakalandı

Afyonkarahisar'da 
jandarma ekipleri 
tarafından durdurulan
bir araçta yapılan 
aramada 20 bin TL
değerinde elektronik
sigara ele geçirildi.
>>3’TE

İl Müftülüğü personel
toplantısı gerçekleştirildi
Toplantıya, İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu, İl Müftü Yardımcıları, Şube
Müdürleri, Vaizler, Din Görevlileri ve Kur'an Kursu Öğreticileri katıldı.
Toplantıda konuşan İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu, hizmette verimliliği arttır-
mak, bilgi paylaşımında bulunmak, mevcut sorunları ve çözüm yollarını
görüşmek üzere her ay gerçekleştirilen toplantıda değerlendirmelerde
bulunarak, katılım sağlayan tüm personele teşekkür etti.>>7’DE

Şarampole giren otomobilde
biri bebek 4 kişi yaralandı

Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak
şarampole giren otomobilde biri bebek 4
kişi yaralandı. Kaza, merkeze bağlı Çayır-
bağ beldesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, K.T., yönetimindeki 03 AHC 212
plakalı otomobil sürücüsünün henüz belir-
lenemeyen bir sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kontrolden
çıktı. Savrulan araç ardından yol kenarında-
ki şarampole girerek durabildi.>>3’TE

AFSÜ’de birinci sınıf öğrencilerine yönelik
sürdürülen 2024 Uyum Söyleşileri kapsamında,
Mavi Salonda “Psikolojik Sağlamlık” konulu seminer
düzenlendi. AFSÜ Tıp Fakültesi Ruh Sağlığı ve
Hastalıkları Ana Bilim Dalından Dr. Öğretim Üyesi
Ekrem Furkan Uçak tarafından verilen seminerde,
öğrencilerimizin eğitim dönemlerinden başlayarak
sağlık profesyoneli olma yolunda karşılaşabilecek-
leri zorluklar ve bu zorluklara nasıl dirençli bir şek-
ilde göğüs gerebilecekleri ele alındı.  >>2’DE

Geleceğin Sağlık
çalışanı öğrencileri
psikolojik sağlamlık
seminerine katıldı

Emirdağ’da ekmek 5 TL 5’
TE

Başkan Kumartaşlı, “110 maddelik 
kanun teklifi asla kabul edilemez”

DEM Parti tarafından
meclise sunulan 'şartlı

salıverme' teklifine şehit
ve gazi dernekleri tepki
gösterdi. Türkiye Harp
Malulü Gaziler Şehit

Dul ve Yetimleri Derneği
Afyonkarahisar Şube

Başkanı İsmail
Kumartaşlı komisyona
gönderilen kanun teklifi

hakkında açıklama
yaptı.>>8’DE
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Akademisyenlerden literatüre önemli katkı:
“Sistematik Anatomi” kitabı yayınlandı

AFSÜ akademisyenler bilimsel çalışmalar üreterek literatüre önemli katkılar sağlamaya devam ediyor. Öğretim üyelerimizin imzasını taşıyan son 
çalışma, “Sistematik Anatomi – Klinik Konu Anlatımlı” kitabı oldu. Kitabın editörlerini makamında kabul eden Rektör Prof. Dr. Nurullah Okumuş, özenli

çalışmalarından dolayı akademisyenlerimizi kutlayarak kitabın anatomi eğitimi literatüründeki önemli bir boşluğu dolduracağına inandığını söyledi.

Tamamı üniversiteden on altı akademisyenin
katkısı ile 13 bölüm ve 379 sayfadan oluşan
kitabın editörlüğünü, AFSÜ Tıp Fakültesi

Anatomi Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Tolga
Ertekin; yardımcı editörlüklerini ise Anatomi Anabilim
Dalı Öğretim Üyeleri Doç. Dr. Emre Atay ve Doç. Dr.
Abdülkadir Bilir üstlendi. Kitabın içeriği hakkında bilgi
veren Prof. Ertekin, anatomi eğitiminin daha iyi
yapılabilmesi için Sistematik Anatomi temeli üzerine
kurgulanan bu kitapta, her sistemin kendi içinde
Terminoloji Bilgisi, Laboratuvar Bilgisi, Klinik Not ve
Çalışma Soruları bölümleri şeklinde tasarlandığını
söyledi. Kitabın ön sözünde şu bilgiler yer alıyor:
“Anatomi tıbbın köşe taşı olmuş disiplinlerinden biri-
sidir. Anatomi bilgisi hastanın muayenesinde, doğru
tanının konulmasında, tedavisinde ve hasta ile ilgili
bulguların diğer hekimlere ve sağlık profesyoneller-
ine aktarılmasında önemli bir rol oynar. Ülkemizde
son dönemlerde sağlık ve eğitim alanında önemli
gelişmeler yaşanmakta olup, tıbbın odak noktası
olan insan anatomisinin devamlılığı esastır. Temel
anatomi eğitiminde anlamadan öğrenmek geleceğin
hekimlerini yetiştirmede kabul edilemez. Yüksek
öğretim kurumlarında tüm eğitim düzeylerinde

anatominin nasıl öğretileceği konusu çok fazla
tartışılmış ve tartışılmaya devam etmektedir. Sağlıkla
ilgili programlarda anatomi, eğitim müfredatlarına
dikey olarak entegre edilmeye çalışılmakta ve öğren-
ciler klinik öncesi, klinik ve mezuniyet sonrası eğitim
müfredatlarında anatomi eğitimi ile karşılaşmaktadır.
Bu durum öğretme ve öğrenme yaklaşımlarının biz
eğiticiler tarafından tekrardan değerlendirilmesi ihtiy-
acını doğurmakta ve yeni yaklaşımlar uyarlama

çabasına sevk etmektedir. Bu eser; Tıp, Diş
Hekimliği, Sağlık Bilimleri Fakülteleri ve diğer sağlık
alanı ile ilgili olan tüm meslek gruplarına uygun
olarak hazırlanmıştır. Bu eserin hazırlanmasında
katkı sağlayan ve yoğun bir mesai harcayan çok
değerli akademisyen arkadaşlarımıza ve son olarak
bizlerin bu günlere gelmesinde üzerimizde çok
büyük emekleri olan tüm hocalarımıza teşekkür
ederiz.” >>KADER KAYA

AK Parti Afyon'da 
8. Büyük Olağan 

Kongre takvimi açıklandı
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı, 8. Büyük Olağan
Kongre çerçevesinde ilçe ve beldeleri kapsayan kongre

takvimini yayınladı. "Umudun, İcraatın, Geleceğin Adı AK
Parti" sloganıyla duyurulan takvimde, partinin ilçelerde ve
beldelerde gerçekleştireceği kongrelerin tarihleri açıklandı.

AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı
tarafından duyurulan takvimde, AK
Parti’nin yerel ve genel siyasetteki
gücüne vurgu yapıldı. Kongre süre-
ciyle ilgili açıklamada, "Umudun,
icraatın ve geleceğin adı AK Parti" slo-
ganı öne çıkarıldı. Bu kapsamda, parti
teşkilatlarının Afyonkarahisar’daki kon-
gre süreci, 19 Ekim 2024 tarihinde
başlayacak ve 23 Kasım 2024 tarihine
kadar sürecek.

İLÇE VE BELDELERDE 
HAREKETLİ KONGRE SÜRECİ

Kulislerden gelen bilgilere göre, bu tar-
ihler arasında hem ilçe hem de beldel-
erde hareketli bir kongre süreci
yaşanacağı ifade ediliyor. AK Parti’nin
il ve ilçe teşkilatları, yerel siyasetteki
etkinliğini güçlendirmek ve gelecek
döneme yönelik stratejik adımlar
atmak için yoğun bir çalışma içerisinde
olacak. >>MEVLÜT TINAS 

Sanayide temizlik çalışmaları devam ediyor
Dinar Belediye Başkanı Veysel Topçu’nun talimatları doğrultusunda ilçede bulunan sanayi sitesinde

devam eden çalışmaların 2. etabı kapsamında önemli adımlar atılmaya devam ediyor. 
Daha temiz ve yaşanılabilir bir
Dinar için kolları sıvayan Belediye
Başkanı Veysel Topçu’nun talimat-
larıyla sanayi sitesi içinde yer alan
yeni sanayi camii’nde temizlik
çalışmaları gerçekleştirildi. Dinar
Belediyesi’ne Zabıta Müdürlüğüne
bağlı temizlik ekipleri tarafından

sanayide kapsamlı bir çevre temi-
zliği yapılmaya devam ediyor.
2.etap çalışmaları çerçevesinde,
çevre düzenlemesi kapsamında
kuruyan ağaçlar kesilmiş ve sanayi
sitesinin daha yeşil bir görünüme
kavuşması için gerekli düzenlemel-
er yapıldı.>>İZZET IŞIK

Geleceğin Sağlık çalışanı öğrencileri
psikolojik sağlamlık seminerine katıldı

AFSÜ Tıp Fakültesi Ruh Sağlığı ve
Hastalıkları Ana Bilim Dalından Dr. Öğretim
Üyesi Ekrem Furkan Uçak tarafından verilen
seminerde, öğrencilerimizin eğitim dönem-
lerinden başlayarak sağlık profesyoneli olma
yolunda karşılaşabilecekleri zorluklar ve bu
zorluklara nasıl dirençli bir şekilde göğüs gere-
bilecekleri ele alındı. Dr. Öğr. Üyesi Uçak
sunumuna, sağlık çalışanları için psikolojik
sağlamlığın önemine dikkat çekerek başladı.
Psikolojik sağlamlığın, bireylerin stresli, yoğun
veya travmatik olaylarla başa çıkabilme ve
yeni gelişen durumlara uyum becerisi olarak
tanımlandığını belirten Dr. Öğr. Üyesi Uçak,
sağlık çalışanlarının bu yetkinliğe iş yaşamın-
da sürekli ihtiyaç duyacaklarına dikkat çekti.
Kişisel, sosyal ve çevresel etmenlerin psikolo-

jik sağlamlık üzerine etkileri konusunda bilgi-
lerin paylaşıldığı seminerde, dayanıklılığı artır-
manın yolları, düzenli uyku ve beslenmenin
önemi, sosyal çevreyle etkileşim ve gerek-
tiğinde profesyonel psikiyatrik destek almanın
gerekliliği üzerinde de duruldu. Öğrencilerin
gelecekte sağlık profesyonelleri olarak
karşılaşacakları zorluklara karşı dayanıklılık-
larını geliştirmeleri için önerilerin sıralandığı
seminerde, sağlık sektöründe başarılı ola-
bilmek için psikolojik sağlamlığın vazgeçilmez
olduğu vurgulanarak, öğrencilerimize kariyer-
lerinde yol gösterici nitelikte tavsiyelerde de
bulunuldu. Etkinlik, Dr. Öğr. Üyesi Uçak’a,
AFSÜ Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. Dr.
Cengiz Sarıkürkcü tarafından belge takdimi ve
anı fotoğrafı çekimi ile sona erdi. >>İZZET IŞIK

AFSÜ’de birinci sınıf öğrencilerine yönelik sürdürülen
2024 Uyum Söyleşileri kapsamında, Mavi Salonda
“Psikolojik Sağlamlık” konulu seminer düzenlendi. 
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AFYONKARAHİSAR 
GENÇLİK VE SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜ

2024/1359254 IKN NUMARALI GÜVENLİK GÖREVLİSİ
PERSONELLER İÇİN KIŞ DÖNEMİ KIYAFET ALIM

İHALESİNİN DÜZELTME İLANIDIR. 
2024/1359254 IKN Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü Güvenlik Görevlisi
Personeller İçin Kış Dönemi Kıyafet alım  ihale ilanının 3.maddesi a bendi ihaleye son
teklif verme tarih ve saati 25.10.2024 saat: 10.30 olarak değiştirilmiştir.

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de          BASIN :2105352

4 kazada 5 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesinde 4 farklı noktada meydana gelen trafik kazalarında 5 kişi yaralandı.

İlçede, 1 gün içerisinde meydana gelen 4 farklı
kazada 5 kişi yaralanırken, kazalara otomobil
ve motosikletler karıştı. Sandıklı ilçesi Hüdai

Kaplıcaları kavşağında meydana gelen kazada
Ö.K. Yönetiminde ki 11 DC 260 plakalı otomobil
ile S.T. yönetiminde ki 34 DJP 459 plakalı cip
kavşakta çarpıştı. Kaza sonrası araçlarda maddi
hasar meydana gelirken kazada yaralanan
olmadı. Baştepe köyü yakınlarında meydana
gelen Kazada Z.Ö. idaresindeki 03 RJ 184 plakalı
araç önüne hayvan çıkması nedeniyle direksiyon
hakimiyetini kaybederek takla attı. Kazada
Sürücü Z.Ö. ve yanında yolcu olarak bulunan

H.Ö yaralandı.

Yaralılar Sandıklı Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı.
Çiğiltepe Köyünde meydana gelen kazada D.Ç.
idaresindeki 03 AGY 159 plakalı araç
Afyonkarahisar istikametinde sürücünün direksiy-
on hakimiyetini kaybetmesi soncu yol kenarında
bulunan ağaca çarptı. Kazada sürücü D.Ç. ve
araçta yolcu olarak bulunan H.Ç. yaralandı.
Yaralılar ambulans ile Sandıklı Devlet
Hastanesine kaldırıldı. Şehir merkezinde mey-
dana gelen kazada ise 03 LT 729 plakalı moto-
siklet sürücüsü direksiyon hakimiyetini kaybed-
erek düştü. Kazada ismi öğrenilemeyen motosik-
let sürücüsü Sandıklı Devlet Hastanesine
kaldırıldı. 

>>İHA

Olay, Bolvadin ilçesinde meydana geldi. Edinilen
bilgilere göre, Belçika’da yaşayan R.Ö ile
hanımı Ü.Ö., 2014 yılından bu yana biriktirdik-
leri altınları güvenlik gerekçesi ile bir kamu
bankasının Bolvadin şubesindeki kasasında
muhafaza etmeye başladı. Aile bu süre
zarfında tamamı faturalı olan 22 ayar bilezik
ve Cumhuriyet altınları olmak üzere yaklaşık
8 kilogram altın biriktirdi. Geçtiğimiz 11
Ekim’de Bolvadin’e gelen ve şirketinin gerekli
ödemesini yapmak için bankaya giden R.Ö.,
kasadan bir miktar altın alarak bozdurmak
istedi. Gerekli prosedürler sağlandıktan sonra
kasa odasına inen ve ardından kasasını açan

R.Ö., altınlarının yerinde olmadığını görünce
hayatının şokunu yaşadı. R.Ö., ardından soluğu

avukatı Samet Özaydın’ın yanında aldı. R.Ö.’nün
durumu anlatması üzerine Özaydın emniyete

giderek müvekkili adına suç duyurusunda bulundu.
Şikayet üzerine banka şubesine polis Olay Yeri

İnceleme ekipleri giderek çalışma yaptı. Kasada aile

üyeleri ile birlikte çok sayıda kişinin parmak izine rastlanırken
ardından olaya el atan savcılık geniş çaplı soruşturma başlattı.

“MÜVEKKİLİM BU ALTINLARIN
TAMAMINI GÜVENLİK AMACIYLA 

BU KASADA BULUNDURUYORDU”
Yaşananları İhlas Haber Ajansı (İHA) muhabirine anlatan ailenin
avukatı Samet Özaydın, müvekkilinin yanına gelip olayı anlat-
tığında önce inanamadığını sonrasında ise gerekli hukuksal
işlemleri başlattıklarını kaydetti. Özaydın, “Müvekkilim ve eşinin
birlikte müşterek bir şekilde 2014 yılından bu yana kullandıkları
bir kasa mevcut. Bu kasa çok bilindik bir kamu bankasına ait.
Bankada müvekkilime ait bazı altın mevduatları var. Kendisinin
ve çocuklarının geleceği için biriktirdiği altınlar mevcut. Altınları
mevcut durumda 7-8 kilograma gelen bir ağırlığı söz konusu.
Güncel durumda da altının değeri 21 ile 25 milyon TL arasında
ve bu altınların tamamı faturalı. Altınların tamamı yurtiçi ve yurt
dışında bilindik kuyumculardan alınmış
altınlardır. Müvekkilim bu altınların tamamını güvenlik amacıyla
bu kasada bulunduruyordu yaklaşık 10 yıldan bu yana.
Müvekkilim bu süreç zarfında kasadan hiç altın alımı yapmamış
ta ki 11 Ekim gününe kadar” dedi.

Afyonkarahisar’da gurbetçi ailenin 2014 yılından bu yana biriktirdiği ve bir kamu
bankasının kasasında muhafaza ettiği yaklaşık 8 kilogram altın ortadan kayboldu.   

Piyasa değeri yaklaşık 25 milyon TL olan altının bankanın kasasından 
kaybolması sonrası ailenin şikayeti üzerine savcılık harekete geçti.

Kamu bankasında kasa skandalı, 8 kilogram altın ortadan kayboldu

Afyonkarahisar İl Jandarma
Komutanlığı çalışmalarına
devam ediyor. Bu
çerçevede B.B. isimli şah-
sın Susuz beldesinde
kaçak elektronik sigara sat-
tığı yönünde bilgi elde etti.
Bu çerçevede merkez ilçe
Susuz yol kontrol ve arama
noktasında şüpheli şahsa
ait araç Jandarma ekipler-
ince durduruldu. Yapılan
arama sonucunda; yaklaşık
20 bin TL değerinde 20
adet kaçak elektronik
sigara ele geçirildi.
Meydana gelen olayla 
ilgili adli tahkikata
başlatıldı. >>İHA

Elektronik 
sigara 
yakalandı

Afyonkarahisar'da jandarma
ekipleri tarafından durdurulan
bir araçta yapılan aramada 20
bin TL değerinde elektronik
sigara ele geçirildi.

“KASADA FARKLI
PARMAK
İZLERİ MEVCUT VE

KASANIN 
ZAMANINDA ÇİLİNGİR
İŞLEMİ GÖRDÜĞÜNÜ
ÖĞRENDİK”
Kasa açıldığında
içerisinin bomboş
olduğunu dile getiren
Özaydın açıklamalarını
şöyle sürdürdü: “O gün
müvekkilim kasanın
açılmasını talep ediyor
ve kasa açılıyor ancak
kasanın içi bomboş.
Müvekkilim durumu
görünce şok oluyor ve
bu durumu banka yetk-
ililerine bildiriyor ancak
şube tarafından herhan-
gi bir aksiyon alınmıyor.
Ardından müvekkilim
bizimle irtibata geçti biz de şubeye gittik
gerçekten de şubedeki kasanın boş
olduğunu gördük herhangi bir altın yoktu
ben de bu durumu şubeye yetkililerine
bildirmeme rağmen herhangi bir şekilde
durum tutanak altına alınmadı. Biz de
müvekillerle birlikte mecburen emniyet
nezdinde şikayetçi olduk savcılık bunun
üzerine detaylı bir soruşturma başlattı.
Kasada farklı parmak izleri mevcut, yine
kasanın zamanında çilingir işlemi

gördüğünü
öğrendik. Bu

konuya ilişkin person-
eller ve kasaya ilişkin
kim varsa hepsinin
çalıştığı ve bulunduğu
durumlar araştırılacak.
Soruşturma devam
ediyor bu olayın ceza-
yı ve hukuki sürecinde
muhakkak takipçisi
olacağız.”
“GÜVENİLİRLİK
KESİNLİKLE 

PROBLEM”
Özaydın,müvekkili ile
birlikte yatırım yapmak
isteyen diğer kişilerin
bankalara güvenilir
olduğu için başvur-
duğunu ancak bu
sorunun bütün
güvenirliği sorgulat-

tığını dile getirdi. Devlet bankasında böyle
bir olayın yaşanması karşısında şok
olduklarını vurgulayan Özaydın, “Burası
bir kamu Bankası insanlar buraya
güveniyor ellerinde avuçlarında ne varsa
buraya yatırıyorlar. Geleceklerini güvence
altına almak için buraya başvuruyorlar.
Ancak sonuç bu noktaya geliyorsa eğer
güvenilirlik kesinlikle problem. Üstelik
burası bir devlet bankası” diye konuştu.
>>İHA

Kaçak şahıs
yakalandı
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Asayiş Şube
ekipleri şehrin asayişi çalış-
malarını sürdürüyor. Bu
çerçevede ekipler, dün 03.00
sıralarında şüpheli araçlar ve
şahıslar üzerinde arama yaptı.
Yapılan aramada, uyuşturucu,
uyarıcı madde ticareti yapma
suçundan 4 yıl 7 ay ile aranan
K.B. isimli şahıs yakalanarak
cezaevine teslim edildi. >>İHA

Afyonkarahisar'da şok uygulama
Afyonkarahisar'da polis tarafından metruk alanlarda

yapılan şok uygulamada 4 şahsın üzerinde
uyuşturucu madde ve kullanma aparatları ele geçirdi.
Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekipler
metruk alanlarda şok uygulama
yaptı. Bu çerçevede İ.A, A.Ç,
Ü.S.D ve S.Ö isimli 4 şüpheli
şahısın üzerinden ve araçların-

dan çeşitli miktarlarda sentetik
uyuşturucu maddesi çıkarken,
esrar, metanfetamin ve uyuştu-
rucu içmekte kullanılan aparat-
lar ele geçirildi. Olayla ilgili
soruşturma sürüyor. >>İHA

Şarampole giren otomobilde biri bebek 4 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkarak şarampole giren
otomobilde biri bebek 4 kişi yaralandı. Kaza, merkeze
bağlı Çayırbağ beldesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, K.T., yönetimindeki 03 AHC 212 plakalı oto-
mobil sürücüsünün henüz belirlenemeyen bir sebepten
ötürü direksiyon hakimiyetini kaybetmesi sonucu kon-
trolden çıktı. Savrulan araç ardından yol kenarındaki
şarampole girerek durabildi. Kazada sürücü ile birlikte
1 yaşındaki M.T., B.T. (27) ve B.T. (8) yaralandı.
Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber vermesi
üzerine olay yerine gelen ambulanslarla hastanelere
kaldırıldı. Kazanın ardından jandarma tarafından
inceleme başlatıldı. 
>>İHA
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Unutkanlık yaşayanlar;
inme geçirmiş olabilirsiniz
Girişimsel Nöroloji Uzmanı Dr. Elif Sarıönder Gencer, “Kardiyovasküler risk faktörlerine 

sahip olan kişilerde unutkanlık nedeni Alzheimer değil, inme hastalığı olabilir. Bu 
hastaların erken tanı alması önleyici tedavi açısından oldukça önemlidir” dedi.

Uzm. Dr. Elif Sarıönder Gencer, inme
nedenleri ve sonuçları hakkında açıkla-
malarda bulundu.
İnme, sakatlık ve ölüm nedeni

Uzm. Dr. Elif Sarıönder Gencer, Türkiye ve
dünyada ciddi bir sağlık sorunu olan inmenin,
beyin dokusunun belli nedenlerle beslene-
memesine bağlı ortaya çıkan ciddi bir sakatlık ve
ölüm nedeni olduğunu belirtti. Gencer, “İnme,
tüm dünyada ve ülkemizde birinci sırada gelen
sakatlık, ikinci sırada ölüm nedenidir. Beyin
damarlarında geçici tıkanıklığa neden olan
birçok durum inmeye neden olabilir. Örneğin,
şah damarı daralmaları, kalpten pıhtı atmasıyla
oluşabilir, küçük damarlardaki tıkanıklarla oluşa-
bilir. Şeker, tansiyon hastalarında, sigara içen-
lerde bu tür damar tıkanıklıkları sık görülebilir.
İnme, orta ve ileri yaş damar sertliği olan hasta-
ların tamamında görülebiliyor. Damar sertliği
deyince kalp damar hastalıkları akla geliyor ama
kalp damar hastalığı yapan hastalıkların hemen
hemen tamamı beyin damar tıkanıklıklarına
neden olabiliyor. Yani sigara kullanımı, kontrol-
süz tansiyon, kontrolsüz şeker hastalığı, yüksek
kolestrol, obezite, sağlıksız yaşam, genetik
yatkınlıklar beyin tıkanıklığına ve inmeye neden
olabilir” şeklinde konuştu.

“Unutkanlığın en sık nedeni Alzheimer,
ikinci en sık nedeni ise inme”

İnmenin aynı zamanda unutkanlığa da yol aça-
bileceğinin altını çizen Uzm. Dr. Elif Sarıönder
Gencer, inme geçiren hastaların yüzde 70'inin
Alzheimer benzeri unutkanlıkla mücadele ettiği-
ni belirtti. Gencer, şöyle devam etti: “İnme, ani
ortaya çıkan kol ya da bacak güçsüzlüğü,
konuşma bozukluğu, bilinç değişikliği ama aynı
zamanda ani dengesizlik, tek taraflı görme kay-
bına neden olabilir. Akla gelmeyen belirtilerinden
bir tanesi, unutkanlık. İnme, unutkanlığa da
neden olabilir. Alzheimer unutkanlığın en sık

nedeni, ikinci en sık nedeni ise inme. Beyin
damar tıkanıklıkları yapısına, şekline ve çok-
luğuna göre inmeye neden olabiliyor, inme
geçiren hastaların yüzde 70'i inme geçirdikten
sonra ki dönemde belli derecelerde Alzheimer
benzeri unutkanlıkla uğraşmak zorunda kalıyor”.

“Üç farklı inme çeşiti
unutkanlığa neden olabilir”

İnmenin üç farklı çeşidinin unutkanlığa yol aça-
bileceğini açıklayan Uzm. Dr. Elif Sarıönder
Gencer, ilerleyici unutkanlığı olan hastaların
inme açısından da değerlendirilmesi gerektiğini
dile getirdi. Gencer, “Üç inme unutkanlığa neden
olabilir; birincisi kol ve bacak güçsüzlüğü gibi
belirti vermeksizin beynin küçük damarlarında
tıkanıklıkla giden inme tipi, küçük damar
hastalığı dediğimiz hastalık. Bu hastalık, kontrol-
süz tansiyon, şeker ve kolestrolü olanlarda, kilo
problemi olanlarda, düzensiz yaşayanlarda ve

sigara içenlerde olabiliyor. İnme belirtisi vermek-
sizin, kol bacak güçsüzlüğü, konuşma zorluğu,
dengesizlik gibi belirtiler olmaksızın, basamaklı
ilerleyici damar unutkanlığı olanlar inme açısın-
dan değerlendirilmeli, eğer Vasküler bunama
dediğimiz inmeleri varsa inme koruyucu tedavisi
olmaları gerekiyor. Değilse bunama ilerleyici ve
tedavi edilemez bir aşamaya gelebiliyor. Şah
damar tıkanıklıkları, özellikle iki şah damarda
aynı an da ileri derecede darlığı ve tıkanıklığı
olan hastalarda; hızlı ilerleyen unutkanlıklar,
Alzheimer benzeri unutkanlıklar olabiliyor.
Alzheimer tedavisi ile düzelmiyor, burada mutla
beynin beslenmesine kritik seviyeye çıkaracak
doğru tedaviyi uygulamak lazım” dedi.

“Doktor kontrolleri ihmal edilmemeli”
İnmenin ciddi bir sakatlık nedeni olduğuna da
dikkat çeken Uzm. Dr. Elif Sarıönder Gencer, bu
hastaların doktor kontrolünün ihmal edilmemesi
gerektiğini aktardı. Gencer, şu ifadelere yer
verdi: “İnme, ciddi bir sakatlık nedeni, sakatlığın
öne çıkan nedenlerinden biri olan unutkanlık
nedeniyle bakım ihtiyacı artabiliyor. Bu hastalar
unutkanlık ve belli bir derede bilişsel bozukluklar
nedeniyle rehabilite de olamıyor. Koruyucu
önlemler alınmalı ve doktor kontrolleri ihmal
edilmemeli”.

“Demans benzeri unutkanlık şikayeti 
olan hastalarda sebep inme olabilir”

Vasküler demans hastalarında da inmenin göz
ardı edilmemesi gerektiğine işaret eden Uzm.
Dr. Gencer, konuşmasını şu şekilde tamamladı:
“Kardiyovasküler risk faktörlerine sahip olan
kişilerde unutkanlık nedeni Alzheimer değil,
inme hastalığı olabilir. Bu hastaların erken tanı
alması önleyici tedavi açısından oldukça önem-
lidir. Unutkanlığı olan, ilerleyici bilişsel bozuk-
luğu olan hastalarda inme hastalığı mutlaka akla
getirilmelidir” dedi.
>>İHA

Unutkanlık yaşayanlar; inme geçirmiş olabilirsiniz
Meme kanseri, meme dokusundaki
hücrelerin kontrolsüz şekilde büyüme-
siyle ortaya çıkıyor. Meme kanseri
riskini artıran nedenler arasında;
genetik ve hormonal faktörler, yaş,
fazla kilo, hareketsiz yaşam,
erken doğum yapmak ya da hiç
doğum yapmamak ve radyasyon
maruziyeti yer alıyor. “Meme
kanseri, beslenme takibi ve tıbbi
beslenme tedavisinin en etkin
olduğu kanser türleri arasında yer
alıyor” diyen Medicana Zincirlikuyu
Hastanesi Beslenme ve Diyet
Bölümü’nden Dyt. Semahat Burcu Sel,
“Yapılan çalışmalar, meme kanseri hasta-
larının ideal kilolarını koruması ve vücut yağ
oranlarının düşük olmasının kanserin tekrar etmesini
engellediğini gösteriyor” açıklaması yaptı.

AŞIRI KİLO VEYA OBEZİTE MEME 
KANSERİ RİSKİNİ ARTIRABİLİYOR

Aşırı kilo ve obezitenin, özellikle menopoz sonrası
dönemde meme kanseri için risk faktörü olduğuna dikkat
çeken Dyt. Semahat Burcu Sel, “Hareketsiz yaşam da

riski artıran bir etken. Sağlıklı beslenme ve kilo kon-
trolü, diğer kanser türlerinde olduğu gibi meme

kanseri riskini de azaltmaya yardımcı olabilir”
dedi. 

VİTAMİN, MİNERAL VE ANTİOKSİDANLAR
AÇISINDAN ZENGİN BESLENİN

Dyt. Semahat Burcu Sel, meme kanserinden
korunmaya yardımcı olan besinlerle ilgili bil-
giler verdi: “A, C ve E vitaminleri hücresel
hasarı azaltarak kanserle mücadelede rol
oynayabilir. Kemik sağlığını korumak için

kalsiyum, K vitamini, fosfor, potasyum, mag-
nezyum, çinko içeren besinlere günlük beslen-

mede yer verilmelidir. D vitamini düzeyinin meme
kanseri riski ile ilişkili olduğuna dair bazı çalışmalar

vardır. Güneş ışığı ve D vitamini açısından zengin
besinler (yağlı balıklar, süt ürünleri) almak önemlidir.
Antioksidanlar vücudu serbest radikallere karşı koruyarak
hücre hasarını azaltır ve kansere karşı koruma sağlar. Bu
maddeler birçok sebze ve meyvede bol miktarda bulunur.
Ispanak, pazı, kale, roka gibi koyu yeşil yapraklı sebzeler,
havuç, balkabağı, kırmızı biber gibi kırmızı-turuncu renkli
sebzeler ve yaban mersini, çilek, nar, portakal, kivi, elma
gibi meyveleri tüketmek önemlidir.”>>İHA

Sağlıklı beslenme ve kilo kontrolü, diğer kanser türlerinde olduğu gibi meme kanserinden korunmada da yardımcı rol oynuyor. 
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Camdan çıkardıkları sürücüyü
darp eden 3 şahıs tutuklandı
Afyonkarahisar’da trafikte tartıştıkları otomobil sürücüsünü aracın camından çıkararak darp

eden ve polis tarafından yakalanan 3 şahıs çıkarıldıkları mahkeme tarafından tutuklandı.
Olay, geçtiğimiz
Perşembe günü
Güvenevler
Mahallesi'nde mey-
dana geldi. Edinilen
bilgilere göre, isimleri
belirlenemeyen iki oto-
mobil sürücüsü yol
verme meselesinden
tartışmaya başladı.
Tartışmanın kavgaya
dönüşmesi ile
içerisinde 3 kişinin
bulunduğu otomo-
bilden inen şahıslar
önlerinde duran oto-
mobilin sürücüsüne

saldırdı. Şahıslar camdan
dışarı çıkardıkları sürücüyü
tekme, yumruk ve sopayla
darp etti. Yaşanan korku dolu
anlar ise o sırada yoldan
geçen bir başka sürücüsünün
cep telefonu kamerasına yan-
sıdı. Görüntülerde yaşanan
kavganın ardından bölgeye
polis ekiplerinin geldi. Taraflar
polis aracının siren sesini
duyar duymaz hemen olay
yerinden ayrılarak hiçbir şey
olmamış gibi yollarına devam
etti. Olayın ardından bölgeye
gelen polis ekipleri kaçan
şahısları yaptıkları takip son-

rası yakaladı.
SİNYAL VERME MESELESİNDEN
YAŞANAN KAVGA SONRASI
YAKALANAN 3 KİŞİ TUTUKLANDI
Camdan dışarı çıkardıkları otomobil
sürücüsü S.B'yi (27), sinyal vermediği ve
hatalı şerit değiştirdiği iddiasıyla darbettik-
leri belirlenen B.K. (43), B.K. (19) ve İ.K.
(21) gözaltına alındı. Şüphelilerin,
emniyetteki ifadelerinde, uyarmak için git-
tikleri otomobil sürücüsü S.B.'nin kendiler-
ine küfür ettiğini, bunun üzerine sürücüyü
darbettiklerini söyledikleri öğrenildi. Şahıs-
lar emniyetteki işlemlerinin ardından sevk
edildikleri adliyede çıkarıldıkları mahkeme
tarafından tutuklanarak cezaevine gön-
derildi. >>İHA

Özel öğrencilerden
Başkan Öztaş'a ziyaret 

Özçınar Özel Eğitim Okulu'na yeni atanan
Müdür Mehmet Sarısoy, Belediye Başkanı
Adnan Öztaş'ı makamında ziyaret etti.
Ziyarette, öğrenciler, Başkan Öztaş'a el yapımı
hediye takdim ettiler.  Gerçekleştirilen ziyarette
Müdür Sarısoy, Başkan Öztaş’a okul hakkında
bilgiler verdi. Sıcak bir atmosferde gerçekleşen
buluşmada Başkan Öztaş, okulun çalışmalarını
takdir ederek, öğrencilerin eğitimine verilen

önemin altını çizdi. Özel eğitim ihtiyacı olan
çocukların eğitimine verilen desteğin devam
edeceğini ve bu tür ziyaretlerin önemini vurgu-
ladı. Eğitim kalitesini artırmak adına yapılan
çalışmaların ve iş birliklerinin süreceğini belirtti.
Başkan Öztaş, ziyaretten duyduğu mem-
nuniyeti ifade etti. Ziyaret karşılıklı hediye
alışverişi ve samimi sohbetlerle sona erdi.
>>KADER KAYA

Afyonkarahisar’da hava sıcaklıkları    
hissedilir derecede düşecek

Afyonkarahisar’da hava sıcaklığı 17 Ekim
2024 Perşembe gününden itibaren bir
sonraki haftaya kadar sıcaklıkların 8
ile 10 derece arasında düşeceği
Meteoroloji 5. Bölge Müdürlüğü
tarafından açıklandı.
Meteoroloji 5. Bölge Müdürlüğü tarafından
yapılan son hava durumu değerlendirmeler-
ine göre, hava sıcaklığı 17 Ekim 2024
Perşembe gününden itibaren hissedilir dere-
cede azalacak. Meteoroloji 5. Bölge Müdürlüğü
tarafından yayımlanan değerlendirme ise şöyle;

“Bölgemiz Afyonkarahisar, Denizli, Uşak genelinde
hissedilir derecede 8 ila 10 derece azalacağı ve

mevsim normallerinin altına ineceği tahmin
ediliyor. Soğuk havanın kuvvetli kuzeyli rüzgar-
larla birlikte, gelecek hafta başına kadar etk-
isini sürdürmesi bekleniyor. Önümüzdeki
hafta başına kadar bölgemize bağlı illerde
gerçekleşmesi beklenen günün en yüksek ve

en düşük hava sıcaklıkları ise
Afyonkarahisar’da 15 ile 0 derece, Denizli’de 23

ile 7 derece, Uşak ilinde ise 17 ile 2 derece değer-
lere kadar düşmesi bekleniyor.” >>MEVLÜT TINAS

Emirdağ’da ekmek 5 TL
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu’nun seçim
vaadi olan Halk Ekmek projesini hayata geçirdi. İlçede
Halk Ekmek fırınında ekmek fiyatlarının 5 TL olması,

vatandaşlar tarafından memnuniyetle karşılandı.
Sosyal belediyecilik anlayışı ile çalış-
malarını sürdüren Emirdağ Belediyesi,
ilçe genelindeki faaliyetlerine devam
ediyor. Emirdağ Belediye Başkanı
Serkan Koyuncu’nun talimatlarıyla
ilçede bulunan Halk Ekmek fırınlarında
ekmeğin tanesi 5 TL’ ye satılmaya baş-
landı. Hane bütçelerine destek olması
amaçlanarak kurulan ve vatandaşlar
tarafından yoğun ilgi gören Halk Ekmek
fırını hizmet vermeye başladı. Emirdağ
Belediyesi’nde ikamet eden ailelerin
hem ekonomik hem de kaliteli sıcak
ekmek tüketimine katkı sağlayan fırında
ekmek satışları, sabahın erken saat-
lerinde başlıyor. Başkan Koyuncu,”
Göreve gelirken vatandaşlarımıza bir
söz vermiştik. Şimdi o sözümüzde dur-
duk. Vatandaşlarımızın ucuz ve kaliteli
ekmek yiyebilmesi için halk ekmek
fırınımızda ekmeği 5 TL’ye satmaya

başladık. Böylelikle vatandaşlarımızın
ihtiyacını gidermiş olduk. Sosyal
belediyecilik anlamında projelerimiz
devam edecek. Her şey vatandaşımızın
memnuniyeti için” dedi. >>İZZET IŞIK

Kadın kooperatifleri
üretmeye devam ediyor 
Kadınlarımızı ekonomik açıdan destekleyen, üretime dahil

ederken aynı zamanda meslek de edindiren Kadın
Kooperatifleri, üretmeye devam ediyor. İl merkezinde
faaliyet gösteren Kadınana Kadın Girişimi, Üretim ve

İşletme Kooperatifi, Botaş Nehir Tekstil’e kıyafet dikecek.  
Bu kapsamda
Botaş Nehir
Tekstil
Fabrikasında
çalışanların ihtiy-
acı olan iş kıyafet-
leri kadın kooper-
atifleri tarafından
dikilecek. Üreten
eller ilk etapta
kışlık sezon
kıyafetleri için 200
adet polar hırka
ile 500 adet uzun
kollu tişört dike-
cek. İlk siparişlerin
teslimatı sonrası

yazlık kıyafet diki-
mi için de yeni bir
anlaşma yapıla-
cak.  Kadınana
Kadın Girişimi,
Üretim ve İşletme
Kooperatifi
Başkanı Demet
Çetinkaya, koop-
eratif olarak 2 yılı
aşkın süredir
faaliyet gösterdik-
lerini ve iş kıyafetleri
dikimi yaparak
kadınları destekleri-
ni söyledi.
>>MEVLÜT TINAS 



6617 EKİM 2024 PERŞEMBE

Cumhurbaşkanı Erdoğan: “İsrail’in
işgal, yıkım ve infaz politikası tam
76 yıldır aralıksız devam ediyor”
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, “Gazze’den sonra şimdi de Lübnan’a uzanan İsrail’in
soykırım politikası, insanlığın siyonizmin gerçek yüzüyle tanışmasına da vesile oldu” dedi.

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel
Başkanı Erdoğan, AK Parti
Kongre Merkezi'nde düzenlenen

"Filistin'in Geleceği Konferansı"nda
konuştu. Cumhurbaşkanı Erdoğan, AK
Parti Dış İlişkiler ve İnsan Hakları
Başkanlıklarının müştereken düzenlediği
bu anlamlı toplantı vesilesiyle beraber
olmaktan büyük memnuniyet duyduğunu
ifade etti. Erdoğan, dünyanın farklı
köşelerinden Ankara’ya gelen misafirlere
'hoş geldiniz' diyerek, Filistin’in Geleceği
Konferansı’nın Filistin davası için, Filistin
halkının adil, müreffeh ve barış dolu
yarınları için hayırlara vesile olmasını
temenni etti. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
burada kalbi Kudüs için atan, Filistin
davasına omuz veren, sahip çıkan,
'Kudüs ilk kıblemizdir, kırmızı çizgimizdir'
diyen, Gazzeli ve Filistinli kardeşleri için
duruşunu, tavrını, yüreğini cesaretle
ortaya koyan misafirleri saygıyla selamla-
yarak bu vesileyle geçen yıl 7 Ekim’den
bu yana İsrail’in acımasızca katlettiği
Filistinli ve Lübnanlılara Allah’tan rahmet
diledi. Erdoğan, sözlerini şöyle sürdürdü:
“Filistin’in seçilmiş son başbakanı, aziz
kardeşim, çok değerli dostum, İsmail
Haniye’yle birlikte siyonist rejimin kalleşçe
şehit ettiği tüm siyasi aktörleri bugün bir
kez daha rahmetle yad ediyorum.
İşgalcilerin postallarıyla kirlettikleri vatan
topraklarının üstünde onursuzca yaşa-
maktansa, ‘toprağın altında şereflice
yatarım’ diyen yiğitlik timsali tüm kahra-
manları, Filistin’in civanmert evlatlarını,
asil ve yürekli gençlerini tekrar tazimle
anıyor, Mevla’dan kendilerine rahmet
niyaz ediyorum. Rabbim; Filistin’in ve
Lübnan’ın tüm şehitlerini cennetiyle,
cemaliyle müşerref eylesin diyorum.”
Filistin meselesinin konuşulmasını, özel-
likle içinden geçilen bu kritik dönemde
tüm yönleriyle ele alınmasını çok önemli
bulduklarını belirten Erdoğan,
“Siyasetçileri, akademisyenleri, Filistin
davasına gönül veren aktivistleri bir araya
getiren konferansımız, inşallah üç önemli
başlık altında meselenin enine boyuna
tartışılmasını sağlayacaktır. Fikirleriyle,
önerileri ve değerlendirmeleriyle konfer-
ansa katkı verecek tüm katılımcılara şim-
diden teşekkür ediyorum” ifadelerini kul-
landı.

“GAZZE’DEN SONRA ŞİMDİ DE
LÜBNAN’A UZANAN İSRAİL’İN

SOYKIRIM POLİTİKASI, 
İNSANLIĞIN SİYONİZMİN GERÇEK

YÜZÜYLE TANIŞMASINA DA VESİLE
OLDU”

Geçen yıl 7 Ekim’de İsrail’in Gazze’ye
yönelik başlattığı saldırıların, Filistin
meselesini tekrar insanlığın gündemine
taşıdığını bildiren Erdoğan, “Gazze’de,
çoğu çocuk ve kadın yaklaşık 50 bin
masumun hayatına mal olan ve halen
devam eden katliamlar, Filistin halkına
yönelik zulmü bir kez daha tüm dünyanın
dikkatine getirdi. Gazze’den sonra şimdi
de Lübnan’a uzanan İsrail’in soykırım
politikası, insanlığın siyonizmin gerçek
yüzüyle tanışmasına da vesile oldu. Yine
bu süreçte siyonist lobinin, küresel güçleri
ve sistemi nasıl kontrol ettiğini;
ekonomiyi, ticareti, medyayı, sinema sek-

törünü, sanatın her dalını, akademiyi,
üniversiteleri, hatta bazı ülkelerde devleti,
askeri ve sivil bürokrasiyi nasıl baskı altın-
da tuttuğunu hepimiz çok yakından
gördük. Birleşmiş Milletler Güvenlik
Konseyi dahil uluslararası örgütlerin
İsrail’in şımarıklıkları karşısında nasıl
büyük bir acze düştüklerini yine hep
beraber yüzümüz kızararak takip ettik”
diye konuştu. Erdoğan, insan hakları
örgütlerinin, küresel ölçekte yayın yapan
meşhur medya organlarının, söz konusu
Filistin olunca, söz konusu Gazzeli, Batı
Şerialı, Lübnanlı mazlumlar olunca,
mesele Gazze’de vahşice öldürülen
masum çocukların hakları olunca, keskin
nişancı kurşunuyla katledilen henüz 1-2
yaşındaki bebekler olunca, nasıl derin bir
sessizliğe büründüklerine, nasıl üç may-
munu oynadıklarına şahitlik ettiklerini vur-
guladı. Batı'nın yıllardır savunageldiği
özgürlük, demokrasi, hukuk, ifade ve
basın hürriyeti gibi değerlerin tamamını
bir çırpıda rafa kaldırıldığını belirten
Erdoğan, “Daha bunun gibi, insanı insan-
lığından utandıran nice sahne, gözlerim-
izin önünde yaşandı. Canlı yayında
gazeteciler kurşunlandı. Hastaneler,
camiler, okullar, kiliseler vuruldu. Yardım
kuyruğundaki sivillerin üzerine bombalar
yağdırıldı. Siyasetçiler, doktorlar, insani
yardım görevlileri hunharca katledildi. 360
kilometrekarelik daracık bir alana
sıkıştırdıkları 2 milyon insana her türlü
zulmü reva gördüler. Açlıkla, susuzlukla,
gıdasızlıkla; ilaçsız, doktorsuz, hastane-
siz bırakarak canlarını alamadıkları
insanları bombalarla öldürdüler” şeklinde
konuştu.

“İSRAİL’İN İŞGAL, YIKIM VE İNFAZ
POLİTİKASI TAM 76 
YILDIR ARALIKSIZ 
DEVAM EDİYOR”

Tüm bunları ve çok daha fazlasını, 7
Ekim’den bu yana, hepimiz içimiz kan
ağlayarak takip ettiklerini belirten
Erdoğan şu ifadeleri kullandı: “Her ne
kadar dünya, İsrail vahşetine 7 Ekim’den
sonra gözlerini açmış olsa da, Filistin
halkı bu zulmü on yıllardır yaşıyor. İsrail’in
işgal, yıkım ve infaz politikası tam 76 yıldır
aralıksız devam ediyor. Esasında
Filistin’de kan, gözyaşı ve zulüm hiçbir
zaman dinmedi. Bakınız, İsrail devleti
1948 yılında kuruldu. Filistin halkının
gözünde 14 Mayıs 1948, büyük bir
felaket demekti. İsrail güçleri, Nekbe
sırasında yaklaşık 1 milyon Filistinliyi
sürgün etti, Filistinlilere ait 675 köyü ve
kasabayı yok etti, binlerce Filistinliyi
öldürdü. Kan ve işgal üzerinde kurulan
İsrail, Nekbe’den itibaren Şaron Katliamı,

Sabra ve Şatilla Katliamı, Kudüs ve
Cenin katliamları ile kan dökmeye devam
etti.” İsrail’in işgal siyasetinin anlaşılması
açısından bazı rakamları paylaşan
Erdoğan, “Nekbe’den bu yana işgalini
sürekli genişleten İsrail, şu anda 27 bin
kilometrekarelik Filistin topraklarının
yüzde 85'ine el koymuş durumdadır. Yine
bu tarihten itibaren İsrail, Filistinlileri öz
yurtlarında mülteci konumuna getirmiş,
yüz binlerce Filistinliyi evinden, yurdun-
dan göçe zorlamıştır. Biraz önce de ifade
ettim, sadece Nekbe’de sürgün edilen
Filistinli sayısı 1 milyon civarında. Bugün,
önemli bir kısmı Ürdün’de olmak üzere
dünya genelinde, evlerine dönmeyi has-

retle bekleyen, hatta zorla çıkarıldıkları
evlerinin anahtarını saklayan, 6 milyonu
aşkın Filistinli mülteci bulunuyor. Dini
fanatizmle hareket eden illegal yerleşim-
cilerin sayısı ve gasp ettikleri Filistin
toprağı her yıl katlanarak büyüyor. 2002
yılında inşa ettiği ‘ayrım duvarıyla’ İsrail,
Filistin topraklarındaki Apartheid (ırkçı bir
rejim) rejimini kurumsallaştırmıştır. Batı
Şeria’da yaşayan milyonlarca Filistinli, bu
ayrım duvarı sebebiyle Filistin toprağı
olan Kudüs dahil birçok bölgeye gidemiy-
or. 7 Ekim soykırımından önce Gazze
zaten 17 yıl boyunca abluka altındaydı. 2
milyonu aşkın Gazzeli 17 yıl süresince
açık hava hapishanesinde yaşamaya

mahkûm edildi. Aslında İsrail’in ırkçı-
faşizan politikalarının mağduru sadece
Filistin halkı da değildir. Farklı kökenden,
özellikle de Afrika kökenli Museviler de,
Apartheid uygulamalarıyla karşılaşmak-
tadır” şeklinde konuştu.

“BUGÜN, BİRLEŞMİŞ MİLLETLER
ÜYESİ OLUP DA RESMİ SINIRLARI

HALEN NETLEŞMEMİŞ 
TEK DEVLET, İSRAİL’DİR”

Bugün, Birleşmiş Milletler üyesi olup da
resmi sınırları halen netleşmemiş tek
devletin İsrail olduğuna dikkat çeken
Erdoğan, “Bu gerçeği, 74’üncü Birleşmiş
Milletler Genel Kurulu’nda 1947 yılından
bu yana İsrail’in değişen haritasını göster-
erek, ‘İsrail’in sınırları neresidir’ diye tüm
dünyaya sormuştuk. Aradan geçen
zaman zarfında bu sorunun cevabını
veren çıkmadı. İsrailli yöneticiler, bırakın
cevap vermeyi, Gazze soykırımıyla birlik-
te yeni haritalar paylaşmayı sürdürdüler.
Bununla kalmayıp, Gazze’yi işgalle yetin-
meyeceklerini Lübnan’a saldırarak gös-
terdiler. Netanyahu’nun kabine üyeleri,
asıl gayelerinin ne olduğunu, gözlerini
nerelere diktiklerini, işgal politikalarını
nereye kadar uzatmak istediklerini, yap-
tıkları her yeni açıklamayla deşifre ediyor-
lar” ifadelerini kullandı.

“ÜLKEMİZDE YAKLAŞAN 
TEHLİKEYİ GÖREMEYEN İDRAK
YOKSUNU KİMİ ŞAHSİYETLER

VARSA DA, BİZ RİSKİ GÖRÜYOR 
VE HER TÜRLÜ TEDBİRİ 

ALIYORUZ”
Giderek şımaran, giderek azgınlaşan
İsrail durdurulmadığı takdirde, bu yayıl-
macılığın nereye uzanacağını tahmin
edebildiklerini belirten Erdoğan, “Ülkem-
izde yaklaşan tehlikeyi göremeyen idrak
yoksunu kimi şahsiyetler varsa da biz
riski görüyor ve her türlü tedbiri alıyoruz.
Gazzeli bir çocuğun yürek parçalayan şu
sözleri, yaşanan barbarlığı çok net
anlatıyor. ‘Susuzluktan, açlıktan ve sürek-
li yer değiştirmekten başka hiçbir şey
yaşamadım. Çocukluğumu da yaşaya-
madım. Yorulduk, bıktık. Artık ölüp dinlen-
mek istiyorum.’ Hepimize ibret olacak bu
sözler; aslında evlerinden, topraklarından
sürülen milyonlarca masum Filistinlinin
acı hikayesinin özetidir” dedi. 
>>İHA

Bakan Bayraktar: "Afrika, Batı ve
Orta Asya bölgelerindeki tüm
ülkelerle iş birliğine hazırız"
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan
Bayraktar, Çin'in Tianjin kentinde düzenle-
nen Uluslararası Madencilik Konferansı'na
katıldı. Konferansın bakanlar forumunda
konuşma yapan Bayraktar, kritik mineral-
lerin hem ulusal güvenlik hem de ekonomik
büyüme için gerekli olduğuna işaret ederek,
"Uluslararası Enerji Ajansı'na göre Paris
Anlaşması'nın hedeflerine ulaşmak için
2040 yılına kadar temiz enerji teknolojileri
için gerekli kritik minerallere olan talep 4 kat
artacak” dedi. Bayraktar, Türkiye'nin 2020
yılında Nadir Toprak Elementleri
Enstitüsü'nü kurduğunu ifade ederek, “2022
yılında Eskişehir'de dünyanın ikinci büyük
nadir toprak elementi rezervini keşfettik ve
yıllık 570 bin ton nadir elementi saflaştıracak
bir sanayi tesisi kurmayı hedefliyoruz. Afrika,

Batı ve Orta Asya bölgelerindeki tüm ülkel-
erle iş birliği yapmaya hazırız” diye konuştu.
Bakan Bayraktar, konferansın ardından Çin
Doğal Kaynaklar Bakanı Wang Guanghua
ile görüştü. Bayraktar ve Wang görüşmenin
ardından, “Doğal Kaynaklar ve Madencilik
Alanlarında İşbirliğine İlişkin Mutabakat
Zaptı”nı imzaladı. Dünyanın tek alanda
bulunan en büyük ikinci nadir toprak ele-
mentleri rezervine sahip olan Türkiye, bu
alanda ciddi bir teknoloji birikimi bulunan Çin
ile önemli bir anlaşmaya imza atmış oldu.

"Somut projelere dönüşsün"
Anlaşmaya ilişkin sosyal medya hesabın-
dan paylaşım yapan Bakan Bayraktar,
“Küresel madencilik sektörünün kritik bir
dönemden geçtiği günümüzde Çin ve
Türkiye arasında madencilik alanında

geliştirilecek ortak projeler büyük bir potan-
siyele sahip. İmzaladığımız anlaşma ile
madenciliğin her alanında iş birliğimizi iler-
letmeyi, özellikle kritik mineraller konusunda
Türkiye'de birlikte çalışmayı hedefliyoruz.
Anlaşmanın iki ülke için de hayırlı olmasını
ve en kısa sürede somut projelere
dönüşmesini temenni ediyorum” ifadelerini
kullandı.
5 ayda ikinci imza
Bakan Bayraktar, mayıs ayında da Çin'e
ziyaret gerçekleştirmiş, Çin Ulusal Enerji
İdaresi Başkanı Zhang Jianhua ile bir araya
gelerek, “Enerji Dönüşümü Alanında
İşbirliğine İlişkin Mutabakat Zaptı”nı imza-
lamıştı. Bayraktar, 5 ay önceki ziyarette de
Doğal Kaynaklar Bakanı Guanghua ile
görüşmüştü.>>İHA
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““HHeerr  şşeeyy  AAffyyoonn  iiççiinn  vvee  AAffyyoonnssppoorr  iiççiinnddiirr””
Afyonspor Kulüp Başkanı Niyazi Ertaş ve Yönetim Kurulu Üyeleri ligde alınan olumsuz sonuçların ardından

gelen tepkilere yanıt verdi. Ertaş ve yöneticiler "Bizler Afyonspor yönetimi olarak şunu açık ve net ifade
ediyoruz, talipli yönetime Vali, Belediye başkanımız, Milletvekillerinden herhangi biri onay verdiği takdirde,
kefil oldukları ekibe Afyonspor yönetimini hemen devrederiz. Her şey afyon için ve Afyonspor içindir” dedi.

Afyonspor Kulüp Başkanı Niyazi Ertaş ve
Yönetim Kurulu Üyeleri alınan sonuçların
ardından açıklamalarda bulundu. Ertaş

yaptığı açıklamada,  Afyonspor yönetimine talip
olduğunu beyan eden Mevlüt Akkuş’u bu zor ve
önemli göreve talip olma özgüvenini takdir ettik-
lerini ifade ederek, Erkan Çelik dönemindeki
keyfiliğin bedelini Afyon olarak çok ağır şekilde
ödediklerinin altını çizdi. Ertaş, “Bilindiği üzere
Afyonspor kamu iradesi ve kaynakları ile kurul-
muştur. Afyonspor kulübü başta bizler olmak
üzere hiç kimsenin özel alanı değildir, reklam
yeri hiç değildir. Keyfi karar alınamaz ,keyfi
idare edilemez, keyfi yönetim devredilemez.
Erkan Çelik dönemindeki keyfiliğin bedelini
Afyon olarak çok ağır ödemekteyiz. Bu bağlam-
da bizler emanetçi olduğumuz bilinci ve sorum-
luluğu ile kulübü yönetmekteyiz.”

“KULÜBÜMÜZE KAYNAK SAĞLAYAN
TEK KİŞİ BURCU KÖKSAL’DIR”

Yönetimi kongre sürecini beklemeksizin devre-
deceklerini hatırlatan Ertaş, “Afyonspor ’un
hamisi olan Belediye Başkanı’nın onayı ve
desteğini alacak yönetime kongre sürecini bek-
lemeksizin kulüp yönetimini hemen devretmeye
hazır olduğumuzu geçtiğimiz ay açıklamıştık.
Bu şehrin takımından sadece belediye başkanı
sorumlu değildir, tek başına ilgilenmek zorunda
da değildir. Valimiz veya Milletvekillerimizin
kararı halinde de kulübü onayladıkları ekibe
devretmeye hazır olduğumuzu bilmekteler.
Geçmişte kamu kaynağı ile tüm faaliyetlerini
sürdüren kulübümüzün, mali yükü bu gün yöne-
tim kurulu tarafından karşılanmaktadır. Belediye
başkanımızın girişimi ve desteği ile Marka
değeri yüksek kurumsal firma ile sponsorluk
çalışması ile kulübümüze kaynak sağlayan tek
kişi Sn Burcu Köksal olmuştur” dedi.

“YETERSİZ KADRODAN KAYNAKLI
GALİBİYET ALAMIYORUZ”

Gerekli transferler yapılmadığı için bu mağlu-
biyetleri beklediklerine değinen Ertaş, “Transfer
yasağı nedeni ile gerekli transferler yapıla-
mamışken beklenen mağlubiyetler sonrası
taraftar kisvesi ile oyuncularımız ve yönetim
aleyhinde eleştiri sınırını aşan sosyal medya
klavyeşörlerine bundan sonra müsamaha gös-
terilmeyip hukuki yaptırımlar uygulanacaktır.
Taraftar takımına destek için vardır, 50 liralık
bileti almayan, Afyonspor’a destek olmayıp bek-
lentileri ve hayalleri olmayınca taraftar
maskesinin arkasına sığınanların suya düşen
planlarını zamanı gelince tüm Afyon öğrenecek,
sizin şahsi hayalleriniz için kulüp yönetmiyoruz.
Elimizdeki oyuncular bellidir,  mevcut kadro ile
puan alınamamış olması yönetimsel zafiyet
olmayıp aylar öncesinden haykırdığımız trans-
fer şart yoksa zorlanırız dediğimizi bu gün
yaşıyoruz. Transfer engelinin sebebi Erkan
Çelik’tir.  Transfer olmayınca 2.lig için gereken
kadro derinliğinin olmamasından yetersiz
kadrodan kaynaklı galibiyet alamıyoruz” 

“FEDAKARCA GÖREVİMİZE 
DEVAM ETMEKTEYİZ”

Yönetim Kurulu takımın ihtiyaçlarını eksiksiz
yaptığını dile getiren Ertaş, “Şu ana kadar
oynanmış  dört iç maç üç lig ve Türkiye kupası
ile dört deplasman  toplamda sekiz maç olmak
üzere profesyonel bir kulübün yapması gereken
tüm planlama, görev ve ödemeler yönetim-
imizce eksiksiz yapılmıştır. Yönetim Kurulu
takımın ihtiyaçlarını eksiksiz hatta üst liglerin

imkanlarından fazlasını oyuncularına ve teknik
ekibine sağlamaktadır, geçmişte aylarca tek kuruş
para alamamış futbolcularımız düzenli ve toplu
ödemeyi yönetimimizden almışlardır. Yönetimsel
tek bir eksikten ne futbolcu nede teknik heyet
bahsedemez. Afyonspor’un yönetimsel sıkıntılar ile
boğuştuğu iddia edilmiş ! Mevlana ne güzel
söylemiş, “ Her lafa verilecek bir cevabım var elbet.
Lakin bir lafa bakarım, laf mı diye? Birde söyleyene

bakarım, adam mı diye “  Bizler , Her gün başarıya
odaklanıp , azimle çalışan  Bizim çocuklara ve
teknik ekibimize güveniyoruz, zamana
ihtiyaçları var. Başaracaklar. Olağan üstü kon-
gre sonrası yapılan çalışmalar ve değer-
lendirmeler sonunda Afyonspor’un geleceği ve
zor süreçten çıkması için yönetimimizin devam
etmesi rica edildiği için fedakarca görevimize
devam etmekteyiz”

“HER ŞEY AFYON İÇİN 
VE AFYONSPOR İÇİNDİR”

“Afyonlunun ağzı sütten yandı, Ayranı üfley-
erek içer” diyerek sözlerine devam eden Ertaş,
“ Afyon kamuoyu ve spor camiası şu hususları
çok açık ve net olarak bilmek istemektedir.
1- Afyonspor kulübüne talip olan Mevlüt
Akkuş’un  Yıllık giderleri karşılayacak mali
kaynağı var mı? 
2-Kulübe bağış mı yapacak yoksa Kulübe
borç mu verecek?
3-Federasyondan gelecek ödenekler ile
kulübü yönetmek mi istiyor?
4-Kulüp ile davası olan Erkan Çelik ile
bağlantısı var mı? 
5-Yönetim kurulunuzda kimler olacak?
6-Mevlüt beyin önceki kongrede Belediye
Başkanı destek vermez ise biz bu yükü
kaldıramayız sözünden yola çıkarsak
Belediye başkanı paraları versin biz yöne-
time talibiz mi diyorlar?
7-Yönetime talip olanlar taahhütlerini ve
taleplerinin tamamını kamuoyuna açıklaya-
caklar mı?
8-Mevcut mali yapı ve oyuncu kadrosunu
biliyorsunuz, takımı ligden düşürürseniz,
bize telefonda söylediğinizi Afyon halkına
en baştan söyleyebilecek misiniz ? 
Bizler Afyonspor yönetimi olarak şunu
açık ve net ifade ediyoruz , talipli yönetime
Vali , Belediye başkanımız ,
Milletvekillerinden herhangi biri onay
verdiği takdirde, kefil oldukları ekibe
Afyonspor yönetimini hemen devrederiz”
>>HÜDAYİ ACAR 

İl Müftülüğü personel toplantısı gerçekleştirildi
Afyonkarahisar İl Müftülüğü tarafından personele yönelik Ekim Ayı 

"Aylık Mutad Toplantı" İl Müftülüğü Konferans salonunda gerçekleştirildi. 
Toplantıya, İl Müftüsü Lütfü
İmamoğlu, İl Müftü Yardımcıları,
Şube Müdürleri, Vaizler, Din
Görevlileri ve Kur'an Kursu Öğreti-
cileri katıldı. Toplantıda konuşan İl

Müftüsü Lütfü İmamoğlu, hizmette
verimliliği arttırmak, bilgi pay-
laşımında bulunmak, mevcut
sorunları ve çözüm yollarını
görüşmek üzere her ay gerçek-

leştirilen toplantıda değerlendirmel-
erde bulunarak, katılım sağlayan
tüm personele teşekkür etti.
Toplantı sonunda Başkanlığımızca
hafız personelimize yönelik

başlatılan "Hafızlığı Muhafaza" kur-
suna katılan hocalarımıza belgeleri-
ni İl Müftüsü İmamoğlu takdim
ederek başarılarının devamını 
diledi. >>İBRAHİM ARTIÇ
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RSP kariyer günlükleri devam ediyor! 
Prof. Dr. İsmail Sedat Büyüksahiş, fütürizmin kehanet olmadığını, bilimsel verilerle geleceği öngörme ve olumlu 

bir gelecek tasarlama bilimi olduğunu ifade etti. Prof. Dr. Büyüksahiş, “Bunun olması mümkün değil dediğiniz birçok 
şey birdenbire gerçeğe dönüşebiliyor. Geçmişte hayal edilen birçok şey günümüzde gerçeğe dönüştü.” dedi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Gelecek
Araştırmaları ve Stratejileri Geliştirme
Uygulama ve Araştırma Merkezi, AOSB

Rahmiye Sare Palalı Teknik Okulları işbirliğiyle
“Kariyer Günlükleri: Geleceğin Meslekleri,
Mesleklerin Geleceği” başlıklı bir konferans düzen-
ledi. Etkinlikte, AKÜ Gelecek Araştırmaları Merkezi
Müdürü ve Maden Mühendisi Prof. Dr. İsmail Sedat
Büyüksahiş öğrencilere geleceğin meslekleri ve
Fütürizm üzerine sunumlar yaparak, tecrübelerini
aktardı. Konferansa, Afyonkarahisar Maden
Mühendisleri Odası Başkanı Umut Temizer’de
katıldı.

“GÜNÜMÜZÜN EN
ÖNEMLİ SORUNU
YANLIŞ ARKADAŞ

SEÇİMİ”
AOSB Rahmiye Sare
Palalı Teknik Okulları
Müdürü İbrahim Çakal,
Kariyer Günlükleri konfer-

anslarının, hayat tecrübelerini öğrencilere aktarmak
amacıyla düzenlendiğini belirtti. Çakal, “Bizler de bir
zamanlar sizin gibi bu sıralarda oturuyorduk. Çocukluk
ve gençliği yaşadık, fakat olgunluk sürecine eriştik.
Hayat boyunca edindiğimiz tecrübeleri sizlerle paylaş-
mak istiyoruz. Milli Eğitim Bakanlığı’ndan
bahsederken eğitimin önemine vurgu yapıyoruz.
Eğitilmiş insan, eksikliklerini gidermiş, kendini hayata
hazırlamış ve faydalı birey demektir. Peygamber
Efendimiz’in “Ben güzel ahlakı tamamlamak için gön-
derildim” hadisini hatırlatarak, ahlakın toplumda ne
denli önemli olduğunu belirtmek istiyorum.
Günümüzde en büyük sorunlardan biri, özellikle
gençlerin telefonu yanlış ve aşırı kullanması, sokak
kültürüne kapılması ve yanlış arkadaşlar edinme-
sidir. Bu davranışlar, geleceğinizi olumsuz etk-
ileyen en önemli faktörler arasında yer alıyor.” diye
konuştu.

“ANNE BABALAR İLK ÖĞRETMENLERDİR;
OKUL BU TEMELİN ÜZERİNE BİLGİ VE BECER-

İLER EKLER”
Birlikte yaşadığımız toplumun kurallarının evde,
sokakta ve okulda öğrenildiğini kaydeden Çakal,
“Birbirimizi anlamak, değer vermek, nezaketle hareket
etmek, hoşgörülü ve anlayışlı olmak bu değerlerin
temelini oluşturur. Ancak, öfke kontrolü konusunda
sıkıntılar yaşıyoruz. Her biriniz Allah’ın yarattığı
mükemmel varlıklarsınız, bu yüzden hayatı ve zamanı
doğru yönetmeyi öğrenmeniz çok önemli. Eğitimde,
hem otoritenin gerektirdiği kurallar hem de müfredatlar
doğrultusunda derslerimizi doğru zamanda ve şekilde
almalıyız. Ancak bazı aksaklıklar yaşıyoruz; kitap ve
defter getirme, hoşgörü eksikliği, büyüklerle olan ilişk-
ilerde yanlış davranışlar gibi. Unutmayın, ilk öğret-
menleriniz anne babalarınızdır. Okul ise bu temel
eğitimin üzerine inşa edilen bilgi ve becerileri size
sunar.” dedi

“DEPRESYON GEÇMİŞTE, KAYGI 
GELECEKTE,  SEVİNÇ İSE ŞİMDİKİ

ZAMANDA YAŞANMAKTIR”
Prof. Dr. İsmail Sedat Büyüksahiş, üç önemli önerme
olduğunu belirterek, "Depresyon geçmişte yaşamaktır.
Kaygı gelecekte yaşamaktır. Sevinç ise şimdiki
zamanda yaşarken bulunur" ifadeleriyle insanın
zamanla ilişkili duygusal deneyimlerine dikkat çekti.
Prof. Dr. Büyüksahiş, “Ben birinci ve üçüncü önerm-
eye kesinlikle katılıyorum. Ancak ikinci öneriye kısmen
katılıyorum. Genç neslin gelecekle ilgili kaygılar
taşıdığını biliyoruz. Ancak bir füturist olarak, buna tam
olarak katılmıyorum. Bir korku filmi düşünün. Bir anda
elektrikler gidiyor ve karanlıkta kalıyorsunuz. Etrafınızı
göremediğiniz için ne olup bittiğini anlayamıyorsunuz;
bu da korku ve kaygıya neden oluyor. Veya bir kapı
çalınıyor ve kapının arkasındaki kişiyi göremediğiniz
için endişeleniyorsunuz. Aslında gelecekle ilgili
kaygıların temelinde de geleceği öngörememe, tah-
min edememe ve bilememe gibi nedenler yatıyor.
Gençlerimizin gelecekle ilgili ne olabileceğini tahmin
edememesi, bu konuda yeterli bilgiye sahip olmaması
ve durumu kavrayamamaları genelde endişenin kay-
nağıdır. Evet, birinci ve üçüncü öneri burada haklı;
ancak ikinci öneride kaygı dediğimiz durum aslında
geleceği ön görememekten kaynaklanıyor.” şeklinde
konuştu.

“BUNUN OLMASI MÜMKÜN DEĞİL DEDİĞİNİZ
BİRÇOK ŞEY, BİRDENBİRE GERÇEĞE

DÖNÜŞEBİLİYOR”
Gelecek Araştırmaları Merkezi olarak, insanlara ve
gençlere gelecekte kendilerini nelerin bekleyebile-

ceğine dair bilgiler sunarak, onları aydınlatmayı ve bu
sayede kaygılarını yok etmeyi hedeflediklerini dile
getiren Prof. Dr. Büyüksahiş, Temel amacımız aslında
bugün burada bu. Şimdi sizlere bazı gelecekle ilgili
resimler paylaşıyorum. Burada gördüğünüz şeyler,
hayal ötesi, ütopya olarak nitelendirebileceğimiz bazı
görseller olabilir. Ancak dün hayal edilenlerin birçoğu
bugün gerçekliğimiz oldu ve biz bunları yaşıyoruz.
Acaba bunlar olacak mı, bunları yaşayacak mıyız diye
düşünüyorsunuz ama bilim, teknoloji ve insanlık o
kadar hızlı ilerliyor ki, daha önce 100 yılda gerçek-
leşen olaylar bugün birkaç yıl içinde çok farklı değişik-
liklere uğruyor. Dolayısıyla, ‘Bunun olması mümkün
değil’ dediğiniz birçok şey birdenbire gerçeğe dönüşe-
biliyor.” dedi.

“FÜTÜRİZM, BİLİMSEL VERİLERLE
GELECEĞİ TASARLAMAK 

ANLAMINA GELİYOR”
Gelecekçilik kavramı hakkında bilgiler aktaran Prof.
Dr. İsmail Sedat Büyüksahiş, “Fütürizm veya futurolo-
ji, “future” kelimesinden geliyor, yani gelecek. “Loji” de
bilimdir. Gelecek bilimi veya gelecek araştırmaları
olarak tanımlıyoruz. Geçmişteki ve bugünkü bilgileri
değerlendirerek, bunlardan hareketle geleceği
öngörmeye çalışıyoruz. Bunu biraz sonra açıklaya-
cağım. Tahmin etme ve kestirimlerde bulunma bilimi
olarak füturizmi tanımlayabiliriz. Bu, kesinlikle bir
kehanet veya vahiy değil; tamamen bilimsel verilerle,
bunların sonuçlarından hareketle geleceği ve olumlu
bir geleceği tasarlama, oluşturma anlamına geliyor.
Fütürizm sadece bilim ve teknolojiyle ilgili yenilikleri,
buluşları paylaşmakla kalmıyor; aynı zamanda bir
ülkenin, küresel ekonominin, hukuk sisteminin, aile
yapısının, sağlık sisteminin ve şehirlerin geleceği ile ilgili
tahminler yapmayı da içeriyor.” ifadelerinde bulundu.
>>ANAHABER

Başkan Kumartaşlı, “110 maddelik
kanun teklifi asla kabul edilemez”
DEM Parti tarafından meclise sunulan 'şartlı salıverme' teklifine şehit ve gazi dernekleri tepki

gösterdi. Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube
Başkanı İsmail Kumartaşlı komisyona gönderilen kanun teklifi hakkında açıklama yaptı.

Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği
Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı, günde-
minde gaziler ve şehit ailelerinin yer aldığı bir basın açıkla-
ması gerçekleştirdi. Başkan Kumartaşlı, “Şehidimizin
Gazi'mizin kanına giren ve dış güçlerce desteklenen cani,
katil terör örgütü ve sözde siyasi temsilcilerinin yaptıklarını
Aziz ve vakur milletimiz asla unutmamıştır ve unutmaya-
caktır” dedi. Başkan Kumartaşlı sözlerine şöyle devam etti;
“Milletimizin en zor zamanlarında tarihimizin en karanlık
dönemlerinde doğmuş bu toprakların kahraman evlatlarını,
şehitlerimizi, gazilerimizi ve onların ailelerini aynı çatı altın-
da bir araya getiren 1915 yılında köklerini salan bu çınar,
Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği
Afyonkarahisar şubemizin basın açıklamasına hoş geldi-
niz. Bu topraklar Malazgirt'ten, Çanakkale'den,
Dumlupınar'a Sultan Alparslan'dan, Ertuğrul Gazi'den,
Fatih'ten, Gazi Mustafa Kemal Atatürk'e bizlere emanet
olan kutsal vatan topraklarıdır” dedi.

TÜRKİYE CUMHURİYETİ'NİN
BÜTÜNLÜĞÜNE TEHDİTLER

Kumartaşlı, Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün emaneti olan
Türkiye Cumhuriyeti'nin bölünmez bütünlüğüne yönelik

tehditlere dikkat çekerek, "Binlerce şehidimizin ve gaz-
imizin kanına giren, dış güçlerce desteklenen cani terör
örgütü ve sözde siyasi temsilcilerinin yaptıklarını aziz ve
vakur milletimiz asla unutmamıştır ve unutmayacaktır.
Şehitlerimizin kanı şimdiye kadar yerde kalmamıştır ve
bundan sonra da kalmayacaktır!" dedi.

MECLİSTEKİ KANUN TEKLİFİNE TEPKİ
Ayrıca, bölücü terör örgütünün ve bazı siyasi temsilcilerin
terörist başı Abdullah Öcalan’a özgürlük talebinin meclis
komisyonlarına taşınmak istendiğini belirtti. Başkan
Kumartaşlı, 8 Ekim 2024 tarihinde sunulan 110 maddelik
kanun teklifinin kabul edilemez olduğunu vurguladı.
Başkan Kumartaşlı "Bu deli saçması tasarı komisyona
gelirken hamasi vatan ve millet nutukları atanlar
nerededir? Yoksa bir oldu bittiye getirilip milletimizin sinir
uçlarına dokunmak mı istiyorlar? Böyle bir şeyi asla yap-
malarını öneriyoruz! Uyuyan sinir uçlarımız uyandırılırsa,
önünde duramayacakları bir sele maruz kalacaklarını asla
unutmasınlar!" diye ekledi.

EKONOMİK SIKINTILAR VE HAK ARAYIŞI
Kumartaşlı, ekonomik sıkıntılarla mücadele eden şehit
aileleri ve gazilerin durumu hakkında da bilgi vererek,

"Şehit ailelerimiz 8500 lira, gazilerimiz asgari ücret
düzeyinde maaş alırken, bir de böyle bir yara açılmasını
kabul etmiyoruz ve etmeyeceğiz!" dedi.

HÜKÜMETE VE
MİLLETVEKİLLERİNE ÇAĞRI

Başkan Kumartaşlı, sözlerinin sonunda  hükümet ve mil-
letvekillerine çağrıda bulunarak, " Aziz milletimiz şehit
anne, baba eş ve çocukları ile kahraman gazilerimiz
olarak,  başta Vatan evlatlarının katili, cani, bebek katili
terörist başı Abdullah Öcalan olmak üzere ve diğer
teröristlere özgürlük, şartı salıverilme gibi SAÇMA, AKLA
ve GERÇEĞE UYMAYAN bu deli saçması kanun teklifinin
söz konusu bile edilmemesini önce hükümetimizden sonra
Gazi meclisimizde bulunan ülkesine ve milletine bağlı mil-
letvekillerinden talep ediyor ve bu durumu lanetleyen açık-
lamalarını bekliyoruz” ifadelerini kullandı.  
>>İBRAHİM ARTIÇ


